
Zápis ze zasedání Akademického senátu PřF JU dne 19. 04. 2018 
 
Přítomni: Magda Zrzavá (příchod po hlasování o statutu), Roman Fuchs, Hana Šantrůčková, Milan 
Štech, Petr Šmilauer, Jan Lepš, Jakub Vlček, Martin Selinger, Jarmila Krásová 
 
Omluveni: Lenka Závitkovská, Tereza Drábková 
 
hosté: František Vácha, Veronika Přibylová, Tereza Švojgrová 
 
Zápis provedl: Jakub Vlček 
 
Senát je usnášeníschopný. 
 
1) Senát jednomyslně schválil nový Statut Přírodovědecké Fakulty Jihočeské Univerzity v 
Českých Budějovicích. 
 
2) Senát jednomyslně schválil úpravu Metodiky k mzdovému předpisu, kdy dojde k nahrazení 
termínu “mzda” slovním spojením “mzdový tarif”.  
 
3) F. Vácha a V. Přibylová podali informaci o návrhu fakultního rozpočtu na rok 2018. Po 
drobnějších úpravách byl rozpočet podmíněně schválen s vědomím, že se jedná o předběžnou 
variantu, která bude upravena po schválení univerzitního rozpočtu.  
 
 
4) F. Vácha informoval o žádosti Vojty Novotného, který žádá o finanční podporu koupě 
nového auta na Papuu Novou Guineu, případně o navýšení podpory na kurz Tropické ekologie. 
Senátem předběžně podporována varianta navýšení příspěvku na kurz na 800 tisíc Kč v roce 2019. 
 
 
5) P. Šmilauer informoval a předal senátorům k prostudování návrh změny volebního řádu do 
AS PřF. Další projednání bude probíhat na příštím zasedání senátu. 
 
6) Senát opětovně otevřel otázku zavedení elektronických indexů (EI). Pověřil předsedkyni, aby 
zjistila u prorektora postoj JU a Petra Šmilauera, aby zjistil, zda zavedení není v rozporu se studijním 
řádem JU.  Diskuze k tématu elektronických indexů. K tématu se vrátí na dalším zasedání.   
 
7) M. Zrzavá vznesla podnět k diskuzi, zda by nebylo dobré zavést do studijního řádu povinnost 
pro externí přednášející zkoušet v místě konání kurzu. Senát se shoduje na tom, že není dobré 
měnit stávající předpisy, ale je třeba, aby vedoucí kateder s externisty domluvili minimálně jeden 
zkouškový termín v místě konání kurzu. 
 
 
Zápis schválen AS PřF JU 
 
        


